

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, September 25, 2015 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber, York Hall, Glendon. This meeting of Council was attended by the following members:

G. Bernardi
P. Bourdin
B. Connell
I. Djordjevic
G. Ewen
M. C. Guzmán
L. Hébert
D. Ipperciel
L. Jackson
M. Jurdjevic
M.-H. Larochelle (Présidente)
N-G. Martineau

J. Michaud
A. Nenashev
A. Pyée
I. Roberge
S. Rosiensi-Pellerin
M. Roy
D. Savard
B. Singer
M. Ah Choon
L. Bartlett
L. Frew
M. Palamarek

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 25 septembre 2015 à 13 h 30 dans la salle du sénat, pavillon York, Glendon. Les membres suivants étaient présents :

A. Rahman
V. Tomaszewski
E. Ascencio
A. Brum
J. David
A. Golijanin
L. Hutchins
M. Khan
E. Leahy
H. Mandouhi
M. Turner
S. Vladusic
D. Zaboli

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:35 p.m.

The Chair welcomed all members of Council to this year's first meeting.

2. Minutes of the previous meetings

▪ April 24, 2015

The minutes were **approved**.

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

1. Remarques de la présidente

La séance commence à 13 h 35.

La présidente souhaite la bienvenue à tous les membres du Conseil à cette première réunion.

2. Procès-verbal de la séance précédente

▪ 24 avril 2015

Le procès-verbal est **approuvé**.

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Inquiries and Communications

- Rhonda Lenton (Vice-President Academic & Provost) and Gary Brewer (Vice-President Finance & Administration)

Rhonda Lenton made a [presentation](#) on Planning Context Overview, Enrolment Update, Institutional Integrated Resource Plan and Gary Brewer concluded with the Current Budget Context and the SHARP Budget Model. It was followed by a short question period.

- Course Evaluation Steering Committee

Alice Pitt (Vice-Provost Academic) and Julie Parna (Director, Strategic Academic Initiatives) made a presentation on the Online Course Evaluations (ONCE). It was followed by a short question period.

5. Principal's Remarks

The Principal welcomed everybody.

He then mentioned the following:

- New Faculty Hirings: Laura McKinnon and Valérie Schoof (Biology); Audrey Pyée (History), Bruce Connell (Linguistics & language Studies), Guy Proulx (Psychology), Usha Viswanathan (Centre de formation linguistique pour les Études en français), et Elaine Coburn (International Studies, starting next year)
- Glendon name change: following a survey, it was determined that the name “Glendon College” will remain; however, for marketing purpose only “Glendon Campus York University” will be used.
- Glendon submitted a funding request of \$6.9M to the Ontario Government.
- Initiation of a Master Plan in Fall to review space allocation

4. Communications et questions diverses

- Rhonda Lenton (Vice-présidente académique & doyenne) et Gary Brewer (Vice-président Finances & Administration)

Rhonda Lenton fait une [présentation](#) sur le contexte de la planification, la mise à jour des inscriptions, le plan des ressources institutionnelles intégrées et Gary Brewer conclut avec le contexte du budget actuel et le modèle du budget SHARP. Cette présentation est suivie d'une courte période de questions.

- Comité sur l'évaluation des cours

Alice Pitt (Vice-doyenne académique) et Julie Parna (Directrice, Initiatives académiques stratégiques) font une présentation sur l'évaluation des cours en ligne (ONCE). Elle est suivie d'une courte période de questions.

5. Remarques du principal

Le principal souhaite la bienvenue à tous.

Il mentionne ensuite :

- Nouvelles embauches (professeurs) : Laura McKinnon et Valérie Schoof (Biologie); Audrey Pyée (Histoire), Bruce Connell (Linguistique & sciences du langage), Guy Proulx (Psychologie), Usha Viswanathan (Centre de formation linguistique pour les Études en français), et Elaine Coburn (Études internationales, à partir de l'année prochaine)
- Glendon, changement de nom : suite à une enquête, il a été décidé que le nom « Collège Glendon » resterait. Toutefois, et seulement pour les besoins du marketing le nom « Campus Glendon Université York » sera utilisé.
- Glendon a présenté une demande de financement de 6,9 M \$ au gouvernement de l'Ontario.
- Initiation d'un Plan directeur à l'automne pour revoir l'allocation des espaces.

The Principal informed Council that he has forwarded the various Strategic Plans from the Ad Hoc Committees in areas of Technology, Research, Francophonie, Marketing & Communication, Enrolment & Retention and Graduate Studies to PPNC for their consideration. He also pointed out that a 2015-2020 Academic Plan will have to be produced this year.

Le principal informe le Conseil qu'il a transmis les différents plans stratégiques des comités ad hoc dans les domaines de la technologie, la recherche, la francophonie, le marketing & la communication, les inscriptions et la rétention et les études supérieures au « PPNC » pour leur considération. Il souligne également qu'un plan académique 2015-2020 devra être produit cette année.

6. Reports from Standing Committees

(a) Curriculum Committee

D. Savard presented the Curriculum submissions from the Gender and Women's Studies Department, and they were all **approved**.

(b) Policy, Planning and Nominations Committee

M.-H. Larochelle presented the slate of candidates and all members as listed were **acclaimed**.

Contract Faculty: Scott Cawfield, Lee Frew, Julie McDonough-Dolmaya, Michael Palamarek, Aatur Rahman and Véronique Tomaszewski.

Staff: Michael Ah Choon, Lesley Bartlett

Students on Council: Evelyn Ascencio, Anthony Brum, Jenny David, Juan Garrido, Aleksandar Golijanin, Bryan Hansraj, Lindsey Hutchins, Myron Khan, Emily Leahy, Haman Mamdouhi, Sarah Mossop, Matt Turner, Inês Van Deuren, Sara Vladusic and Dorna Zaboli (Chair)

6. Rapports des comités permanents

(a) Comité des programmes

D. Savard présente les soumissions du département des Études des femmes et de genre et elles toutes **approuvées**.

(a) Comité de direction, planification et mises en candidature

M.-H. Larochelle présente la liste des candidats et tous les membres sur la liste sont **élus par acclamation**.

Professeurs à contrat : Scott Cawfield, Lee Frew, Julie McDonough-Dolmaya, Michael Palamarek, Aatur Rahman et Véronique Tomaszewski.

Personnel administratif : Michael Ah Choon, Lesley Bartlett

Étudiants au Conseil : Evelyn Ascencio, Anthony Brum, Jenny David, Juan Garrido, Aleksandar Golijanin, Bryan Hansraj, Lindsey Hutchins, Myron Khan, Emily Leahy, Maman Mamdouhi, Sarah Mossop, Matt Turner, Inês Van Deuren, Sara Vladusic et Dorna Zaboli (présidente)

Students on Committees:

CASTL: Brandon Boileau, Jenny David, Sara Vladusic, Dorna Zaboli

Curriculum: Bryan Hansraj, Emily Leahy, Matt Turner, Sara Vladusic

Petitions: Bryan Hansraj, Haman Mamdouhi
Policy, Planning and Nominating

Committee: Evelyn Ascencio, Anthony Brum, Lindsey Hitchins, Inês Van Deuren, Dorna Zaboli

Tenure, Promotion and Research: Jenny David, Dorna Zaboli

The Chair of Council reminded members of the vacant seats which need to be filled and urged them to volunteer: Vice-Chair of Council and one on the Policy, Planning and Nominating Committee

6. New Business

There was none.

7. Adjournment

The meeting was adjourned at 15:25 p.m.

Étudiants aux comités :

CNAP : Brandon Boileau, Jenny David, Sara Vladusic, Dorna Zaboli

Comité des programmes : Bryan Hansraj, Emily Leahy, Matt Turner, Sara Vladusic

Comité des pétitions: Bryan Hansraj, Haman Mamdouhi

Comité de direction, planification et mises en candidature : Evelyn Ascencio, Anthony Brum, Lindsey Hitchins, Inês Van Deuren, Dorna Zaboli

Comité de promotion, permanence et subventions de recherche : Jenny David, Dorna Zaboli

La présidente du Conseil rappelle aux membres les postes vacants qui doivent être comblés et les encourage à se porter volontaires : vice-président du Conseil et un poste au comité de direction, planification et mises en candidature.

6. Affaires nouvelles

Il n'y en a aucune.

7. Levée de la séance

La séance est levée à 15 h 25.